
 
 
       
 

Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een toelichting worden voorzien. Bij de 
vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge beantwoording wordt verlangd. 2. De vragen worden - via de griffier - bij 
de voorzitter van de raad ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden 

van de raad en het college worden gebracht (artikel 40 RvO, lid 1 en 2). 

  

 
 

 
SCHRIFTELIJKE VRAAG AAN HET COLLEGE VAN B&W 
 

 

Schriftelijke vraag van: 

 

Henk Dogger (CDA fractie) 

De vraag is gericht aan: college van B&W  

 

 

 
Aan de voorzitter van de raad, 

 

 

Op 17 september 2014 meldt Binnenlands Bestuur op haar site dat “objectieve verdeling WMO-

budget leidt tot aardverschuivingen”.   
 

 

Dat blijkt volgens Binnenlands Bestuur uit de septembercirculaire die op Prinsjesdag verscheen. 

Het totaaloverzicht dat Binnenlands Bestuur maakt, laat zien dat het voor de meeste gemeenten 

niet om budgetwijzigingen van enkele procenten gaat, maar om tien tot tientallen procenten.  

Voor Hardenberg zou het gaan om een verschuiving (verlaging) van € 22. Met andere woorden, 
Hardenberg zou per inwoner in het objectieve verdeelmodel WMO € 22 minder ontvangen. Dat 

komt overeen met een bedrag van ruim € 1,3 mln per jaar aan lagere uitkering die de gemeente zal 

ontvangen. 

 

 

Het Wmo-budget voor 2015 is verdeeld op basis van de geschiedenis. Deze manier van verdelen 
moet plaats maken voor objectieve criteria die vaststellen wat de behoefte is aan zorg in een 

specifieke gemeente is.  

De invoering van het objectieve verdeelmodel begint in 2016. Eerst zal het gemeentelijke Wmo-

budget gebaseerd zijn op een combinatie van historische en objectieve verdeling. Wanneer het 

budget geheel is gebaseerd op objectieve criteria, is nog niet duidelijk.  
“De invoering van de objectieve verdeelmodellen in 2016 gaat vergezeld van een ingroeipad”, aldus 

de septembercirculaire. De bedoeling is dat rijk en de Vereniging van Nederlandse Gemeenten 

(VNG) er eind dit jaar uit zijn. De decembercirculaire moet duidelijk maken in welk tempo het 

objectieve verdeelmodel wordt ingevoerd en welk budget gemeenten in 2016 tegemoet kunnen zien. 

“Maar zeker is dat nogal wat gemeenten zich eerder moeten voorbereiden op een lijdensweg dan op 

een ingroeipad”, alsdus Binnenlands Bestuur. 
 

 

Vragen: 

- Is de gemeente op de hoogte van het nieuwe verdeelmodel en de gevolgen die dat volgens 

Binnenlands Bestuur heeft voor onze gemeente 
 

- Is het college van mening dat de (voorgestelde) verlaging van de uitkering recht doet aan een 

objectieve verdeling van het WMO-budget, en zo nee, 

- Wat heeft de gemeente in het voortraject naar de totstandkoming van het nieuwe 

verdeelmodel gedaan om tot een rechtvaardige verdeling te komen 

- Wat gaat de gemeente (al dan niet samen met anderen) doen om te zorgen dat, nu de grote 
(financiële) gevolgen voor veel gemeenten duidelijk worden, dit verdeelmodel wordt 

aangepast 

 



 

 

Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een toelichting worden voorzien. Bij de 
vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge beantwoording wordt verlangd. 2. De vragen worden - via de griffier - 
bij de voorzitter van de raad ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige 

leden van de raad en het college worden gebracht (artikel 40 RvO, lid 1 en 2). 

  

- Gaat de gemeente actief participeren in het overleg tussen rijk en VNG zodat het ingroeipad 
geen lijdensweg gaat worden 

 

- Heeft de gemeente bij het opstellen van (de financiële kaders van) het beleidsplan 

“SamenDoen!” rekening gehouden met de aangekondigde invoering van het nieuwe 

verdeelmodel en zo nee, 

- op welke wijze denkt het college te komen tot een dekkende financiering van de net 
vastgestelde beleidsnota “SamenDoen!” 

 

 

Aldus ingediend op 18 september 2014. 

 
 

Namens de fractie van het CDA  

 

 

Henk Dogger 


